
Provincie Flevoland 
T.a.v. Voorzitter van Provinciale Staten dhr. L. Verbeek  

Onderwerp: Tankstation Fieten Bijlweg 
Datum: 12 juli 2022   

Geachte voorzitter van Provinciale Staten,  

Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie van de Partij voor 
de Dieren de volgende vragen aan het college van Gedeputeerde Staten over het in aanbouw zijnde 
Tankstation Fieten aan de Bijlweg.  

Wij stellen de volgende vragen aan het college van GS: 
1. Is het college het met ons eens dat er een steeds groter beslag wordt gelegd op de al 

schaarse ruimte in Flevoland? Zo nee, waarom niet? 
2. Is het college het met ons eens dat met de toenemende elektrificering van ons wagenpark de 

noodzaak van een nieuw tankstation klein is, ook gezien er al tankstations van SuperTank, 
Tinq en Shell dichtbij het beoogde tankstation liggen? Zo nee, waarom niet? 

3. Heeft het college kennisgenomen van de aanwezigheid van een beverburcht nabijgelegen 
aan het beoogde tankstation? 

4. Is het college zich bewust dat de bever een beschermde soort is zoals opgenomen in de lijst 
Europese beschermde soorten? 

5. Is het college het met ons eens dat het beoogde tankstation de leefomgeving van de bever 
en andere wilde dieren verder verkleint? Zo nee, waarom niet? 

6. Heeft het college kennis genomen van de start van de bouw en de huidige werkzaamheden 
rondom het Fieten Tankstation? 

7. Is het college het met ons eens dat de huidige werkzaamheden de voortplantingsperiode van 
de bever tussen 15 maart en 31 augustus verstoren? Zo nee, waarom niet? 

8. Is het college het met ons dat de bouw van het tankstation niet kan beginnen zonder een 
goedgekeurde ontheffingsaanvraag van de Wet natuurbescherming voor soorten? Zo nee, 
waarom niet? 

9. In mailcorrespondentie met de Griffie stelt mevrouw [naam] het volgende: 
 
De provincie heeft geen ontheffingsaanvraag van het bedrijf ontvangen voor de bever voor het 
betreffende project. 

11. Is het college met ons eens dat de huidige bouw van het Fieten tankstation dan ook in strijd 
is met het recht? Zo nee, waarom niet? 

12. Heeft het college, indien géén ontheffing van de Wnb is verleend aan de initiatiefnemer, een 
verklaring van geen bedenkingen (vvgb) ondertekend waardoor de omgevingsvergunning is 
goedgekeurd? 

13. Is het college het met ons eens dat de reden voor ontheffing ofwel vvgb genoemd in Wet 
natuurbescherming 3.8 lid 5a ‘er bestaat geen andere bevredigende oplossing’ dan ook met 
in overweging nemende vraag 1 en 2 niet van toepassing is op het Tankstation Fieten? Zo 
nee, waarom niet? 

14. Is het college het met ons eens dat de redenen genoemd onder Wet natuurbescherming 3.8 
lid 5b ook niet van toepassing zijn op het Tankstation Fieten? Zo nee, waarom niet? 

15. Is het college voornemens om ofwel de vvgb in te trekken ofwel te besluiten de 
(toekomstige) ontheffingsaanvraag af te keuren? Zo nee, waarom niet? 

 
Sylvia Kers, Partij voor de Dieren Flevoland 


